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Interpelacja w sprawie utworzenia zespołu szkolno-przedszkolnego przy 
ul. Plażowej. 

�:::::Ldz��wać z�::t:p��ne dość illu�mi anilizanti) 
zaakceptowanie mojego postulatu i przedstawienie Radzie Miasta do uchwalenia projektu 

stworzenia Zespołu Szkolno-Przedszkolnego nr 2 przy ul. Niecałej z połączenia Szkoły 

Podstawowej nr 24 z Przedszkolem nr 4. Dzięki pozytywnym decyzjom w tym zakresie nowy ZSP 

nr 2 rozpocznie swoje funkcjonowanie już od 1 września. Takie działanie pozwala optymalnie 

wykorzystać przestrzeń budynku oświatowego przy ul. Niecałej, a także usprawnić zarządzanie 

mieszczącymi się w nim jednostkami oświatowymi. 

Mając na uwadze powyższe, a także pozytywne doświadczenia z wcześniejszego powołania 

do życia Zespołu Szkolno-Przedszkolnego nr 1 przy ul. Sierocej (SP nr 25 i Przedszkole nr 6) 

zwracam się z prośbą o zawiązanie podobnego zespołu szkolno-przedszkolnego w budynku Szkoły 

Podstawowej nr 7 przy ul. Plażowej poprzez połączenie SP nr 7 z Przedszkolem nr 67. Powyższe 

będzie także wymagać rozwiązania obecnie istniejącego Zespołu Przedszkolnego nr 1, w skład 

którego wchodzi Przedszkole nr 67 wraz z Przedszkolem nr 53 z ul Zachodniej. 

Należy zauważyć, że Przedszkole nr 67 zostało czasowo przeniesione do obiektu SP nr 7 z 

dotychczasowej lokalizacji w pomieszczeniach zlokalizowanych w domu studenckim Politechniki 

Lubelskiej z uwagi na generalną przebudowę obiektu akademika przez Politechnikę Lubelską. 

Pozostawienie takiego stanu rzeczy jako docelowego rozwiązania ma jednak wiele plusów: 

- lokalizacja przy ul. Plażowej jest dla miejskiego przedszkola bardziej dogodna w zakresie

dogęszczenia sieci placówek przedszkolnych w tej części miasta od budynku Politechniki 

Lubelskiej, który jest usytuowany w bardzo bliskiej odległości od Przedszkola nr 53 przy 

ul. Zachodniej, 



- w budynku SP nr 7 w roku ubiegłym oddano do użytku nowoczesną wyremontowaną kuchnię,

która może na miejscu zapewnić przygotowanie posiłków dla przedszkolaków (w obiekcie przy ul. 

Nadbystrzyckiej kuchni nie ma i nie ma warunków do jej stworzenia), 

- w budynku SP nr 7 w razie potrzeby w przyszłości będzie możliwe rozważenie utworzenia trzeciej

grupy w Przedszkolu nr 67, co jest niemożliwe w dotychczasowym lokalu z uwagi na jego 

wielkość, 

- usprawnione zostaną ewentualne zastępstwa nieobecnych nauczycieli w Przedszkolu nr 67 (w

ramach wspólnego zespołu z SP nr 7), 

- miasto nie będzie ponosić dodatkowych kosztów wynajmu obiektu, do czego zmuszone jest w

sytuacji obecnego funkcjonowania placówki przedszkolnej w gmachu Politechniki Lubelskiej, 

- aktualnie z uwagi na inne trendy niż kilkadziesiąt lat ternu podczas otwierania placówki

(Przedszkole nr 67 powstało w latach 80- tych ub. wieku) relatywie niewielu studentów ma dzieci w 

wieku przedszkolnym w związku z czym nie ma większego uzasadnienia utrzymywanie 

przedszkola gminnego zlokalizowanego na terenie kampusu akademickiego. 

Proszę o wykonanie dokładnych analiz w tym zakresie i następnie poinformowanie mnie w 

odpowiedzi czy wskazana reorganizacja dotycząca Przedszkola m:: 67 została uznana za zasadną i 

jeżeli tak (na co oczywiście gorąco liczę) wskazanie w jakim terminie niezbędne projekty uchwał 

zostaną przedstawione Radzie Miasta. 
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